

Title (en)
Drawer slide

Title (de)
Ausziehführung für Schubladen

Title (fr)
Glissière pour tiroirs

Publication
EP 1483984 A1 20041208 (DE)

Application
EP 03012770 A 20030605

Priority
EP 03012770 A 20030605

Abstract (en)

Pull-out device (2) for a drawer, especially a furniture drawer having a side wall with or without a decoration, comprises at least one drawer rail (3) for fixing onto the drawer, one body rail (5) for fixing onto the furniture body, and devices interacting with the drawer and furniture body rails to enable a pull-out function. A functional support (1) arranged in the region of the part of the drawer rail facing the drawer front has at least one functional element for receiving, holding and/or connecting parts of the drawer and/or at least one functional element for making available, supporting and/or creating drawer functions. The functional support with a cross-section adapted to the drawer rail is arranged in or in extension of the drawer rail and is removably or irremovably connected to the drawer rail. An independent claim is also included for a functional support for a pull-out device for a drawer.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Ausziehführung (2) für Schubladen, insbesondere Möbelschubladen, mit Schubladenseitenwand (30) mit oder ohne Dekor (29), wobei die Ausziehführung (2) mindestens eine an der Schublade zu befestigende Schubladenschiene (3), eine am Möbelkörper zu befestigende Korpuschiene (5) und mit der Schubladenschiene (3) und der Korpuschiene (5) zusammenwirkende Mittel zur Ermöglichung einer Ausziehfunktion umfasst. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass im Bereich des der Schubladenfront (38) zugewandten Teils der Schubladenschiene (3) ein Funktionsträger (1) angeordnet ist, der mindestens ein Funktionselement zur Aufnahme, Halterung und/oder Verbindung von Teilen der Schublade und/oder mindestens ein Funktionselement zur Bereitstellung, Unterstützung, und/oder Realisierung von Schubladenfunktionen aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 88/04

IPC 8 full level

A47B 88/427 (2017.01); **A47B 88/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/427 (2016.12 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 9204845 U1 19920617
- [X] DE 29521412 U1 19970313 - BLUM GMBH JULIUS [AT]
- [X] DE 9402042 U1 19940331 - HETTICH PAUL GMBH & CO [DE]
- [X] DE 4114708 A1 19921112 - LAUTENSCHLAEGER MEPLA WERKE [DE]
- [A] US 2001019235 A1 20010906 - HAMMERLE KURT [AT]

Citation (third parties)

- Third party :
- EP 0660681 B1 19970129 - HETTICH PAUL GMBH & CO [DE]
 - DE 19828718 A1 19991230 - BBP KUNSTSTOFFWERK [DE]
 - DE 29914431 U1 20000224 - KAMPMEIER KUNSTSTOFF GMBH [DE]

Cited by

EP1690472A2; CN107467925A; EP2036624A3; DE202011109550U1; EP2607590A3; CN106820684A; CN111050602A; AT510773A1; AT510773B1; AT509415B1; EP3251555A1; EP2036624A2; EP3838068A1; US11013320B2; EP3922137A1; US11464333B2; EP2992781A1; US9894994B2; EP3668350B1; US8882210B2; EP1902257B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1483984 A1 20041208; EP 1483984 A9 20050427; EP 1483984 B1 20170809; AT 7648 U1 20050725; US 2004245898 A1 20041209; US 7654625 B2 20100202

DOCDB simple family (application)

EP 03012770 A 20030605; AT 3452004 U 20040511; US 85860904 A 20040602